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                                                                                                           Kożuchów, 23.04.2024 r. 
 
Nasz znak: OR.0003.6.2024.MR 
 
                                                                                                      Pan/ Pani  

                                                                                                      ............................................... 

                                                                                                      ............................................... 

sprawa: interpelacje radnych Rady Miejskiej w Kożuchowie. 

Informuję, że na sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie w dniu 22 kwietnia 2024 roku, zgłoszono 

następujące interpelacje: 

 

Iskra Anna - radna Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. Zwracam się z prośbą o naprawę kilka razy już zgłaszanych zapadnięć przy studzienkach na 
działkach przy ul. Jana Brzechwy i Tuwima w Podbrzeziu Dolnym (działka nr 924/13 oraz działka 
nr 1036 obr 0011). Wykonana droga, z tego co jest mi widomo, jest jeszcze na gwarancji.  Nie czekajmy 
na koniec gwarancji. Po to widnieje zapis gwarancyjny w umowie, jeżeli występuje jakaś 
nieprawidłowość, to należy ją zgłosić do naprawy, a nie czekać na koniec gwarancji. Proponuję również 
przed ich zgłoszeniem dokonać przeglądu nawierzchni i studzienek na pozostałych, 
sąsiadujących ulicach. Taka sama sytuacja dotyczy zapadnięcia przy studzience na Osiedlu Pod Lasem 
- Podbrzezie Dolne przy budynku nr 20, dz. nr 6/15 obr. 0011. W załączeniu zdjęcia. Proszę 
o informację zwrotną w tej sprawie. Proszę jednocześnie o przesłanie do mnie kopii korespondencji  
przekazanej do wykonawców (proszę o wskazanie konkretnego terminu wykonania napraw).  
 
Jelinek Marcin - radny Rady Miejskiej 
Cyt.: 
2. W związku z wygaśnięciem kadencji sołtysów i rad sołeckich, która kończy się wraz z końcem 
kadencji Rady Miejskiej, proszę o informacje jak i od kiedy zaplanowana jest kampania sprawozdawczo-
wyborcza w sołectwach, czy jest jej harmonogram? Czy dopiero kampania sprawozdawczo-wyborcza 
odbędzie się przy zaprzysiężeniu nowej Rady Miejskiej oraz Burmistrza? 
 
3. Proszę wystosować wniosek do ZDP w Nowej Soli o przycięcie gałęzi wzdłuż drogi powiatowej w m. 
Studzieniec, droga nr 1052F.  
 
4. Proszę o przycięcie gałęzi drzew rosnących w pasie drogowym drogi gminnej na działce nr 393/2 
w m. Studzieniec. Szczególnie w okolicach posesji nr 29, 31, 32. Gałęzie wiszące nad droga są 
niejednokrotnie stare oraz uschnie te i zagrażają uczestnikom ruchu drogowego oraz mieszkańcom 
zlokalizowanych najbliższych posesji. 
 

 

  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                      Ireneusz Drzewiecki 

https://login.radni.info/

